

## 互動關係人永續議題意見調查

### Campus Sustainability Report - Questionnaire

親愛的朋友，您好：

中華大學於每年發行永續發展報告書，向所有關心中華大學的朋友揭露與學校治理、環境、社會、經濟相關的資訊。為使報告書內容與互動關係人達到有效溝通，並了解互動關係人之關注議題，您的填覆有助於本校深化大學社會責任行動內容，提升揭露品質，並為互動關係人帶來更多的價值。本調查採不記名方式，所得資料僅作為本校分析，不作其他用途，謝謝！

研發處大學社會責任推動辦公室 謹上

Hello,

Interest in sustainability has increased exponentially alongside global concerns that we are living unsustainably on the planet. Chung Hua University is stepping up its commitment to sustainability by engaging in a community-wide conversation about what sustainability means at CHU now and into the future. The purpose of this survey is to find out from you what ACTIONS you think we can take to build awareness of sustainability and its intimate relationship with social, environmental and economic factors.

Your responses to this survey will remain anonymous unless you choose to submit your name, and this research has received approval from CHU's Institutional Review Board. This survey will be sent to students, alumni, administration, staff, faculty, the Board of Trustees and community partners associated with CHU. Also investors and local community members are welcome to participate! Once again, we appreciate your assistance and support!

Respectively,

Office of R&D, CHU

請問您與中華大學的關係為: (可複選)

Your Information:

- 在校生及家長 Students and Parents
- 畢業生及校友 Graduates and Alumni
- 教職員工 Faculty and Staff
- 社區民眾 Local Community
- 教育界夥伴 Academics
- 媒體/非政府組織 Media/Non-profit Organization
- 政府單位 Government
- 企業主/產業界 Employee
- 供應商 Supplier/Contractor
- 其他(請說明) Others

請問您透過哪些管道了解中華大學社會責任相關消息: (可複選)

What channels do you use to learn about the Social Responsibility related news of CHU?

- 中華大學官方網站 CHU Official Websites
- 中華大學永續報告書電子檔 CHU CSR Report (in PDF)
- 中華大學永續報告書 CHU CSR Report
- 報章雜誌/網路/電視等媒體報導 News and Media
- 其他(請說明) Others

關注議題: 請以 1-4 分進行關注程度之評分, 1 分為關注程度最低、4 分為關注程度最高。

Materiality Analysis: Please rate the following issues on a scale of 1 to 4

- 1: 不關注 no interests or lowest concern about this issue;
- 2: 稍為關注 less concern about this issue;
- 3: 有些關注 strong concern about this issue;
- 4: 非常關注 high concern.

請問您對「環境面向」與中華大學相關議題的關注程度:

How much you pay attention to the ENVIRONMENTAL aspects and related issues of CHU?

議題 Issues	關注程度 Attention			
	1	2	3	4
E1 環境與生態永續 Environmental and Ecological Sustainability				
E2 水資源使用 Water Use				
E3 碳排放管理 Carbon Emission Management				
E4 廢棄物及廢水處理 Waste and Wastewater Treatment				
E5 能源耗用與管理 Energy Consumption and Management				

請問您對「社會面向」與中華大學相關議題的關注程度:

How much you pay attention to the SOCIAL aspects and related issues of CHU?

議題 Issues	關注程度 Attention			
	1	2	3	4
S1 利害關係人溝通 Stakeholder Communication				
S2 勞資關係 Labour Relations				
S3 勞工職業安全與衛生 Labour Occupational Safety and Health				
S4 教職員職涯發展與訓練 Staff Career Development and Training				
S5 人才招聘與留才 Talent Recruitment and Retention				
S6 兩性平等與人權 Gender Equality and Human Rights				
S7 社區與社會公益 Community and Social Welfare				

請問您對「校務經營面向」與中華大學相關議題的關注程度:

How much you pay attention to the **GOVERNANCE** aspects and related issues of CHU?

議題 Issues	關注程度 Attention			
	1	2	3	4
G1 課程規劃 Curriculum Planning				
G2 教學品質 Teaching Quality				
G3 學習成效 Learning Effectiveness				
G4 學生健康與安全 Student Health and Safety				
G5 實習與就業機會 Internship and Employment Opportunities				
G6 研究成果與專利 Research Results and Patents				
G7 教學資源 Education Resources				
G8 校務與系所評鑑 School Affairs and Department Evaluation				

請問您對「經濟面向」與中華大學相關議題的關注程度:

How much you pay attention to the **ECONOMIC** aspects and related issues of CHU?

議題 Issues	關注程度 Attention			
	1	2	3	4
EK1 財務績效 Financial Performance				
EK2 品牌願景 Brand Vision				
EK3 校務治理 School Governance				
EK4 永續發展 Sustainable Development				
EK5 風險管理 Risk Management				
EK6 採購管理 Procurement Management				

其他建議中華大學新增的議題:

Other issues or topics suggested for CHU:

--

您已答完本問卷，十分感謝您的配合，中華大學祝您身體健康！

You have completed this questionnaire.

Thank you very much for your cooperation.